

Press release (ENG & DE)

Please contact: press@hyphe.com

Hyphe will issue Germany's first tokenised zero-coupon Bitcoin bond

Hyphe is preparing to issue a highly innovative product – Hyphe Bitcoin Bond – which will combine digital asset exposure with yield. Structured as a zero-coupon bond, the product will be available for a purchase at a discount to the current price of Bitcoin and later redeemed in Bitcoin at 100% of its nominal value at the point of maturity. Hyphe Bitcoin Bond will be offered exclusively in Germany.

Munich, Sept 22, 2025 – Digital asset liquidity provider, Hyphe, announces the imminent launch of its first tokenised security with crypto as the underlying – Hyphe Bitcoin Bond.* Due to be the first product of its kind in Germany, Hyphe Bitcoin Bond will represent a genuine innovation for regulated digital asset markets: Bitcoin exposure with yield.

Hyphe Bitcoin Bond will extend cryptocurrency investment opportunities in a new direction, but still within a transparent framework governed by the German Electronic Securities Act (eWpG) and EU MiFID II regulation. The token will be issued solely by Hyphe Markets GmbH, with Cashlink as the custodian and crypto registrar, according to § 16 eWpG. Hyphe Bitcoin Bond will be offered for purchase at a dynamic percentage discount to the current price of Bitcoin and later redeemed in Bitcoin at 100% of its nominal value at the point of maturity. Facing Hyphe – a regulated counterparty – will create a completely different risk profile to unregulated alternatives available on DeFi platforms.

Offered exclusively to the German market at launch, Hyphe Bitcoin Bond is soon to be ready for institutional uptake by eligible counterparties, including banks, brokers and asset managers.** The product is expected to be of interest to serious crypto investors as well as traders experienced with traditional structured products.

Dolf Diederichsen, Co-Founder & CEO of Hyphe: “Tokenisation is going to change the whole financial system in the coming years. We’ve already seen the rise of cryptocurrencies, followed by the current interest in stablecoins. Next is securities. I am so pleased that we will soon be able to offer investors exposure to Bitcoin in the form of a tokenised, yield-bearing zero-coupon bond.”

*As with any investment, this product carries certain risks that investors should be aware of: Volatility Risk: Exposure to fluctuations in the underlying asset's price. Yield Risk: The yield is not fixed and depends on market conditions. Total Loss Risk: In case of default by Hyphe Markets GmbH or an affiliated entity, investors may face a total loss.

**This product is intended exclusively for investors in Germany deemed eligible counterparties, and all related marketing communications are restricted to this market. This announcement does not constitute any public offer.

(German)

Hyphe wird Deutschlands erste tokenisierte Nullkupon-Bitcoin-Anleihe emittieren

Hyphe bereitet die Emission eines hochinnovativen Krypto-Produkts vor – Der Hyphe Bitcoin Bond. Dieses wird das Engagement in digitalen Vermögenswerten mit zusätzlicher Rendite verbinden. Das Produkt ist als Nullkuponanleihe strukturiert und kann mit einem Abschlag auf den aktuellen Bitcoin-Kurs erworben werden. Bei Fälligkeit wird es zu 100 % seines Nennwerts in Bitcoin zurückgezahlt. Der Hyphe Bitcoin Bond wird exklusiv in Deutschland angeboten.

München, 22. September 2025 – Hyphe, der Liquidity Provider für digitale Vermögenswerte, kündigt die bevorstehende Einführung seines ersten tokenisierten Wertpapiers mit Bitcoin als Basiswert an – den Hyphe Bitcoin Bond.* Als erstes Produkt seiner Art in Deutschland, wird der Hyphe Bitcoin Bond eine echte Innovation im Bereich der regulierten digitalen Vermögenswerte darstellen: Bitcoin-Exposure mit zusätzlicher Rendite.

Der Hyphe Bitcoin Bond wird die Investitionsmöglichkeiten für Kryptowährungen in eine gänzlich neue Richtung erweitern, agiert dabei jedoch weiterhin innerhalb eines transparenten Rahmens, der durch das deutsche Gesetz über elektronische Wertpapiere (eWpG) und die EU-MiFID-II-Verordnung geregelt ist. Der Token wird gemäß § 16 eWpG ausschließlich von der Hyphe Markets GmbH ausgegeben, wobei Cashlink als Krypto-Registrar und Verwahrstelle fungiert. Der Hyphe Bitcoin Bond wird mit einem dynamischen prozentualen Abschlag auf den aktuellen Bitcoin-Preis zum Kauf angeboten und später bei Fälligkeit zu 100 % seines Nennwerts in Bitcoin zurückgezahlt. Mit Hyphe als Vertragspartner – einem regulierten Finanzinstitut – entsteht ein völlig anderes Risikoprofil als bei unregulierten Alternativen, die auf DeFi-Plattformen verfügbar sind.

Der Hyphe Bitcoin Bond wird bei Einführung exklusiv auf dem deutschen Markt angeboten und wird zukünftig geeigneten Gegenparteien wie Banken, Brokern und Vermögensverwaltern zur Verfügung stehen.** Das Produkt wird sowohl für anspruchsvolle Krypto-Investoren als auch für Trader, die Erfahrung mit traditionellen strukturierten Produkten mitbringen, interessant sein.

Dolf Diederichsen, Mitbegründer und CEO von Hyphe, erläutert: „Die Tokenisierung wird in den kommenden Jahren das gesamte Finanzsystem verändern. Wir haben bereits den Aufstieg der Kryptowährungen erlebt, gefolgt vom aktuellen Interesse an Stablecoins. Als Nächstes wird der Bereich der Wertpapiere umgekrempelt. Ich freue mich sehr, dass wir Anlegern bald die Möglichkeit bieten können, in Form einer tokenisierten, verzinslichen Nullkuponanleihe in Bitcoin zu investieren.“

* Wie bei jedem Investment birgt auch dieses Produkt bestimmte Risiken, die Anleger beachten sollten: Volatilitätsrisiko: Risiko von Schwankungen des Kurses des Basiswerts. Renditerisiko: Die Rendite ist nicht fest und hängt von den Marktbedingungen ab. Totalverlustrisiko: Im Falle einer Insolvenz der Hyphe Markets GmbH oder eines verbundenen Unternehmens können Anleger einen Totalverlust erleiden.

**Dieses Produkt ist ausschließlich für Anleger in Deutschland bestimmt, die als geeignete Gegenparteien gelten, und alle damit verbundenen Marketingmitteilungen sind auf diesen Markt beschränkt. Diese Mitteilung stellt kein öffentliches Angebot dar.

About Hyphe

Hyphe provides financial institutions with easy-access digital asset liquidity. Operating a proprietary liquidity pool, accessed via API, Hyphe serves banks, brokers and asset managers with deep liquidity across a range of digital assets, enabling their customers to invest and trade hassle-free. Ultimately, Hyphe is working to increase access to financial markets and broaden the profile of a trader to include everyone.

Hyphe Markets GmbH is an investment firm licensed under Section 15(1) German Investment Firms Act (WpIG) as regards proprietary trading (Eigenhandel) (Section 2(2) no. 10c WpIG) and proprietary business (Eigengeschäft) (Sec. 15(3) WpIG); supervised by the Federal Financial Supervisory Authority (Bundesanstalt für Finanzdienstleistungsaufsicht, BaFin).

About Cashlink

Cashlink Technologies is a regulated financial institution offering Europe's leading token-based capital market infrastructure. Cashlink provides comprehensive services for issuing and settling token-based securities, fully licensed as a crypto securities registrar and crypto Custodian. Financial institutions partnering with Cashlink gain significant cost savings, efficiency, and competitive advantages through Cashlink's banking grade infrastructure.

Backed by prominent venture capital investors like TX Ventures and strategic investors such as Helaba, Cashlink actively shapes the future of capital markets. This engagement includes participation in forums like the Digital Finance Forum of the German Government and founding memberships in associations such as the Bundesverband der Kryptowertpapierregisterführer. Cashlink is also a three-time winner of the FinTech Germany Award and is based in Frankfurt am Main, Germany.